
To make a brooch, embroider the design on a piece of felt. 

Для того чтобы сделать брошь, вышейте дизайн на кусочке фетра.  

 

Cut the design along the contour close to the stitches. Try not to cut the stitches. 

If you want to decorate the brooch with beads, sequins, then you can do it now. 

Cut the same piece of felt for the back of the brooch and a piece of cardboard about 1 mm 

smaller than the outline of the brooch. 

Glue the cardboard to the back of the embroidery 

Вырезать дизайн по контуру близко к стежкам. Старайтесь не задеть стежки. 

Если вы хотите украсить брошь бисером, бусинами, пайетками, то на этом этапе можно 

сделать это. 

Вырезать такой же кусочек фетра для задней части броши и кусочек картона примерно на 

1 мм меньше контура броши. 

Приклеить картон к задней части вышивки 

 



Use a glue gun to glue the lock 

Клеем-пистолетом приклеить замок  

 

 

Cut holes for the lock and glue the second layer of felt on top 

Вырезать отверстия для замка и сверху приклеить второй слой фетра 

 

 

 

 

 

 

 



Sew two pieces of felt along the contour manually. This can be made with a colorless or 

decorative thread. You can also add beads along the contour. 

Сшить вручную по контуру две части фетра. Это можно сделать бесцветной нитью или 

декоративной. Так же можно добавить по контуру бисер. 

 

 

 

 

Enjoy the beautiful brooch! 

Наслаждайтесь прекрасной брошью! 


